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 Informace z obce  
 

V áţení spoluobčané, 

dovoluji si Vám touto cestou poděkovat za podporu 

záměrů Obecního zastupitelstva naší obce ve 

volebním období 2010-2014. I kdyţ se Vám moţná 

mnohé nelíbilo právě tak, jak jste si představovali, 

věřte, ţe jsme vţdy sledovali a získávali podporu pro 

záměry, které bylo nutno pro další ţivot obce naplnit 

a současně získat maximum dotačních prostředků. 

       

Stejně jako všem občanům, dovoluji si poděkovat i  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

členům Obecního zastupitelstva a Rady obce za 

kladný přístup k podpoře všech realizovaných 

záměrů. 
 

Čas jistě ukáţe, do jaké míry kritici všeho, co se 

udělalo v létech 2010-2014,  mají nebo budou mít 

pravdu, zda akce, které byly realizovány, byly pro 

obec prioritní a potřebné nebo ne. 

       

S jistotou mohu říci, ţe jsme pro budoucnost a další 

rozvoj obce udělali v daných moţnostech téměř 

maximum, ţe naše obec výrazně zkrásněla a ţe se do 

ní rádi vracíme, stejně tak jako mnoho jejích 

návštěvníků. 
 

S poděkováním všem! 

Karel Baumruk 

  
Pár slov k volbám: 
 

Váţení spoluobčané, 

chci říci několik slov ke komunálním volbám, kdy v 

pátek 10. a sobotu 11. října 2014 půjdeme do našich 

volebních místností dát hlas novým kandidátům do 

obecního zastupitelstva pro volební období 2014 – 

2018. 

       

Při pohledu na 5 kandidátních listin ze 4 obcí územně 

Žihobecké listy 
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správního celku Ţihobce vidíme, ţe na kandidátkách 

figuruje 62 kandidátů na člena zastupitelstva, 

respektive 62 kandidátů na pozici starosty obce, 

protoţe kdo je kandidátem na kandidátní listině, musí 

zcela zákonitě počítat s tím, ţe bude-li zvolen do 

obecního zastupitelstva, můţe být zvolen i do pozice 

starosty. 
 

Volební systém uvádí 3 moţnosti výběru vhodných 

kandidátů do zastupitelstva, které nabízí „Informace 

o způsobu hlasování“ - viz pasáţ „Úprava 

hlasovacího lístku a způsob hlasování“. 
 

Chtěl bych Vás poţádat, abyste při výběru 

nejvhodnějších komunálních politiků pro příští 

volební období: 

-   pouţili vlastní zdravý rozum, 

-   vybírali vhodné typy podle charismatu osobnosti, 

- posoudili morální, společenskou, odbornou a 

finanční bezúhonnost kaţdého z nich, 

- vybrali krouţkováním nejvíce 15 osobností bez 

ohledu na to, ze které kandidátky pocházejí, 

-   při hodnocení vzali ohled na to, co který z nich pro 

svou obec udělal nebo skutečně hodlá udělat, 

       -  zcela jednoznačně eliminovali tendencionalisty 

výtahu k moci, informacím a rozhodování, 

                      -  se nenechali zlákat sladkými sliby a očerňování 

  jiných a jejich práce, 

-  nepropadli klamu, ţe do teď bylo „vše špatně“ a 

od teď bude „jen dobře“, 

-   pochopili, ţe kaţdá obec hospodaří – stejně jako 

Vaše rodina – jen z těch prostředků, které 

                        má nebo které si sama seţene z dotačních titulů, 

-   pochopili, ţe další rozvoj naší obce není moţný 

bez kaţdodenní trpělivé práce bez ohledu na bydliště 

kaţdého ze zastupitelů, 

-  vzali v úvahu, ţe v současné situaci je jedinou 

šancí obce na další rozvoj pouze soustředěné úsilí 

celého OZ bez roztříštěnosti na osobní zájmy 

jednotlivých členů. 
 

Zvu Vás všechny k volbám, věřím, ţe přijdete!  

Rozhodujete o osudu obce na další čtyři roky! 

 

Při volbě Vám přeji šťastnou ruku! 

                           Karel Baumruk 

                           

                            

  Ze školy a školky   
 

     Uţ koncem června se ţáci nemohli dočkat 

posledního dne, aţ opustí budovu školy, rozejdou se 

do svých domovů a budou si uţívat volný čas, 

cestovat, poznávat, hrát si, sportovat, prostě 

odpočívat. 

 

     Ani přes léto nebyl v prostorách škol klid, 

opravovalo se, malovalo, uklízelo apod. V  Ţihobcích 

tomu nebylo jinak. V mateřské škole jsme nechali 

dětem vymalovat hernu, šatnu i chodbu. Ve škole 

malíř opravil nátěry na chodbách, prostory u výtahu a 

hlavního vchodu. Nejvíce se změnila školní druţina, 

kde se malovalo, obnovily se nátěry v hernách i na 

chodbičce. Zřizovatel se postaral o poloţení lina 

v první místnosti.                                                                                                                                                         

Ale jak se říká, nic netrvá věčně.                                                                                                                

Kalendář, a ten není ţádný lhář, nám 1. září oznámil 

začátek nového školního roku 2014-2015. 

S potěšením jsme přivítali osm prvňáčků, kteří se 

naučili a přednesli všem dvě kratičké říkanky.        

                               Ţihobecká školička                                                                                                                                                                                                      

                               to je naše školička. 

                               My chodíme do ní rádi, 

                               vţdyť jsme všichni kamarádi. 

 

                                 Maminko, tatínku, 

                                 máme pro vás novinku. 

                                 Aţ se léto vrátí, 

                                 budem číst a psáti. 
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Ti nejmladší byli pasováni na školáky, mohli se těšit 

z nových školních potřeb, karafiátku a nechyběla ani 

sladkost. Ve čtvrtek 4. září si mohly děti ze školy i 

školky uţívat sušický bazén. Na neobvyklé 

vystoupení baletu „ Jak se dělá tanečník“ jsme se do 

kina v Sušici vypravili společně s MŠ ze Soběšic dne 

16. září. Ve středu 24. září nás všechny pobavilo 

divadelní představení „ Ferda Mravenec“ v sušické 

sokolovně.  

             Srdečně Vás všechny zveme do místní školy 

na „Den otevřených dveří“ dne 18.  listopadu  a 

vánoční besídku, která se koná v pátek 19. prosince 

2014 v místním divadle.    

- Mgr. Milena Hnídková-                                                                                                                                                                                                        

ZPRÁVIČKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLKY 
 

Pondělí 1. září nebylo počasím právě přívětivé, ale 

určitě se všechny děti těšily na své kamarády, nedo-

čkavě si vyměňovaly záţitky z prázdnin a my jsme se 

snaţily pro děti vytvořit radostný vstup do MŠ a 

pomoci se zorientovat v novém prostředí. Začátek 

roku se nesl v duchu říkanky: „Všichni se tu máme 

rádi, jsme tu dobří kamarádi.“ Děti přispěly svým 

dílem k vylepšení interiéru MŠ, společnou prací při 

vytváření naší společné školičky, kde kaţdý má své 

okénko se jménem a fotografií. 
 

 
 

V měsíci září a říjnu se budeme věnovat všemu, co 

nám podzimní období a hlavně příroda nabízí, obje-

vovat význam ovoce a zeleniny pro zdraví člověka, 

rozvíjet pracovní dovednosti s přírodním materiálem 

a uţ tradičně proběhlo v naší školce podzimní štrů-

dlování. 
 

 
 

Také začátkem října pozveme všechny maminky a 

rodinné příslušníky na „Skřítkohraní v podzimním 

lese“. Malí skřítci hudebníčci zazpívají a zarecitují, 

vyrobíme společně skřítky podzimníčky a lampionky 

a při skřítkovském reji v zámeckém parku ukáţeme, 

co uţ všechno dokáţeme. 
 

A co bude úplnou novinkou? Nově bude fungovat 

krouţek angličtiny pro předškoláky pod vedením 

paní učitelky Mgr. Jindřišky Houzarové. 
 

-Eva Čapková- 
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POUŤ V KADEŠICÍCH 
 

Rok s rokem se sešel a 

svátek sv. Anny byl opět 

tady. Pro kadešické tento 

svátek znamená termín 

tradiční poutě. A i kdyţ je 

naše vesnice maličká, pou-

ťové oslavy bývají velko-

lepé. Pouť začíná pátečním 

dopoledním pečením kolá-

čů. Ty je třeba u odpolední 

kávičky se sousedy ochut-

nat a naplánovat, co večer. V osm hodin i letos začala 

v místní hospůdce pouťová zábava. Zahrála nám 

kapela H-Band a bavili jsme se aţ do ranních hodin, 

někteří si zábavu protáhli aţ do sobotního odpoledne. 

V sobotu večer se odpočívalo, no nedivte se, slavnos-

ti totiţ pokračovaly i v neděli. Po mši v kapli sv. 

Anny, kterou celebroval P. Píša, vypuklo mezinárod-

ní harmonikářské setkání. Úderem jedné hodiny se 

jindy prázdná náves zaplnila auty a odstartoval har-

monikářský maraton, který trval aţ do půlnoci. Velký 

dík patří rodině Sovových a Cyříkových, kteří vše 

zorganizovali a neúnavně s pomocníky obsluhovali.  

Uţ teď se těšíme na další ročník Kadešických pouťo-

vých slavností.  
 

 
-Ing. Zuzana Jahnová- 

 

POUŤ V BÍLENICÍCH 
 

O víkendu 23. a 24. srpna 2014 se v Bílenicích kona-

la kaţdoroční pouť. Místní sbor dobrovolných hasičů 

pořádal v sobotu pouťovou zábavu v areálu u hasi-

čárny. Vzhledem k uzavření místní hospody jsme jiţ 

počtvrté za sebou uspořádali pouťovou zábavu ven-

ku. Oproti minulým létům jsme ale byli nuceni pře-

sunout se dovnitř do hasičárny, vhodný stan na za-

půjčení jsme letos nesehnali. Taneční parket pak byl 

na plácku před hasičárnou. Počasí na konci srpna sice 

nebývá příliš často přívětivé pro venkovní akce, tak i 

tentokrát jsme drobný deštík přeţili a zábava, na 

které hrála dvojice Luboš Peleška a Miroslav Šuba, 

se i přes trochu niţší účast vydařila. Stejně jako v 

loňském roce se velkého zájmu těšila pouťová atrak-

ce v podobě střelnice, která byla otevřena jiţ odpo-

ledne, aby si i děti přišly na své. Střílelo se vzdu-

chovkou na špejle a do terče, bylo moţno vyzkoušet 

si i střelbu lukem. 
 

V neděli hasiči uspořádali pátý ročník pouťového 

nohejbalového turnaje dvojic. Stejně jako vloni se 

sešlo 7 druţstev, která v silném větru a chladu zápoli-

la o ručně vyráběné keramické poháry. Oproti loňsku 

se sešla i slušná divácká návštěva, pro děti byl při-

praven skákací hrad a opět střelnice. Jako kaţdý rok 

bylo k vidění řadu kvalitních zápasů a vítězných 

míčů. Poprvé v krátké historii turnajů dokázalo něja-

ké druţstvo obhájit své vítězství, podařilo se to dvo-

jici Zdeněk Skýpala a Petr Remiš, druhé místo obsa-

dili Jarda Kopp a Míra Šobr o skóre před dvojicemi 

Václav Fiala, Tomáš Smolár (3. místo) a Ondra 

Krčmář, Fanda Dlouhý. O vyrovnanosti druţstev 

svědčí to, ţe umístění na druhém aţ čtvrté místě dělil 

pouze rozdíl skóre, o vítězi turnaje se dokonce roz-

hodovalo aţ v posledním utkání. Všem organizáto-

rům bílenické pouti patří velký dík a těšíme se na 

další ročník v jiţ zrekonstruovaném zázemí obecních 

prostor. 
 

 
Účastníci pátého ročníku bílenického nohejbalového tur-

naje dvojic 24.8.2014 

-Miroslav Šobr, SDH Bílenice- 
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 Z muzea a Infocentra   
 

Letošní léto bylo v muzeu a infocentru jedinečné 

v mnoha ohledech. V muzeu jste si mohli prohléd-

nout aţ do 31. července krásnou výstavu historických 

kočárků, panenek a pokojíčků, která přilákala re-

kordní počet návštěvníků. A protoţe ji stejně všichni 

nestihli, pro velký úspěch se v roce 2015 můţete těšit 

na další krásné exponáty a ještě zajímavější výstavu 

kočárků a historických hraček ze sbírky paní Aleny 

Balýové. Kromě toho jste si u nás během prázdnin 

mohli prohlédnout obrazy hrádecké malířky Simo-

netty Šmídové a později také výstavu o Pošumavském 

pivovarnictví a sirkařství ze sbírek T. Cihláře. 
 

V pátek 26. září proběhl již 2. ročník setkání přízniv-

ců časopisu Vítaný host s jeho tvůrci. Muzeum Lam-

berská stezka se ujalo role hostitele a organizátora. 

Na akci dorazilo neuvěřitelných více neţ 100 ná-

vštěvníků, kteří si poslechli poutavé vyprávění 

v podání Přemysla Čecha, redaktora ČT, Ivana Luke-

še z přírodovědného pracoviště muzea Šumavy, Jitky 

Lněničkové, přední znalkyně šumavského skla a 

prohlédli krásné fotografie Jana Kavaleho. 
 

 
Autor: Jan Kavale 

 

V současnosti si u nás můţete prohlédnout rozsáhlou 

fotografickou výstavu hub Václava Burleho a do 

konce měsíce října krásné obrazy a kresby sušické-

ho malíře pana Miloslava Čelakovského. 
 

Od října také opět začínáme s přednáškovou činností 

v muzeu LS. Po úvodní přednášce Václava Burleho 

bude ve čtvrtek 16.10. následovat vypravování 

Františka Šestáka o jeho cestě na kole napříč 

Amerikou a po Route 66. Protoţe se kvapem blíţí 

Vánoce, i letos jsme se na tento krásný čas náleţitě 

připravili a Vy se můţete těšit na nádhernou výstavu 

betlémů vyřezávaných z lipového dřeva, mecha-

nických betlémů a betlémů v lahvích. 
 

Muzeum a infocentrum letos zaznamenalo téměř 

100% nárůst návštěvnosti v letních měsících (např: 

červenec 2013 304 osob/červenec 2014 632 osob), 

stejně tak narostl i celkový příjem. Tato kulturní 

instituce se tedy postupně zapisuje do všeobecného 

povědomí. Přesto se snaţíme připravovat akce 

v první řadě pro Vás, místní, a to zejména v zimních 

měsících, kdy je na kulturu tzv. více času. Proto 

kromě besed a nových výstav se také můţete opět 

těšit na Víkend s tvořením, tentokráte na vánoční 

téma. Akce, která se v únoru velice vydařila, se usku-

teční v sobotu 8.11. od 10.00 do 17.00 a v neděli 

9.11. od 10.00 do 16.00 hod. v přednáškovém sále 

Muzea. Pro další akce sledujte webové stránky 

www.zihobce,eu, facebook, nebo vývěsku u obchod-

ního domu Coop. 

-vk- 

- Ze sportu   
 

SDH Rozsedly 
 

V polovině léta 2. srpna se v Rozsedlích konala jedna 

ze soutěţí Pošumavské hasičské ligy (PHL). Přípravy 

byly náročné, ale nakonec se celá akce  velmi zdařila. 

Poţární útoky probíhaly ve dvou kolech - první v 

rámci PHL a ti nejlepší postupovali do Memoriálu 

Jiřího Fuchse. Dorazila 4 druţstva ţen a 11 druţstev 

muţů. Místní týmy ţen i muţů si vybojovaly 3. mís-

to.  
 

 
 

Večer pokračoval volnou zábavou hasičských týmů a 

fanoušků tohoto krásného sportu. Vyšlo vše tak, jak 

jsme si přáli: hojná účast, místní podpora, počasí a 

http://www.zihobce,eu/
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hodně pěkných útoků (snad jen, ţe ty klobásy došly). 

Děkujeme všem, kdo pomohli a Obci za podporu. 
 

-Martina Jiříková- 

SDH Ţihobce  
 

Váţení čtenáři Ţihobeckých listů – příznivci 

hasičského sportu, 

přinášíme Vám nové informace o jiţ téměř ukončené 

letošní sportovní činnosti krouţku Mladých hasičů – 

Lvíčat při SDH Ţihobce.  

Naposledy jsme informovali o soutěţi v Budilově 5. 

7. 2014 s rekordním časem druţstva (13.50 s.). 

S velikou radostí oznamujeme, ţe se nám rekord 

podařilo ještě vylepšit. Ale od začátku… 

Jedna z nejatraktivnějších soutěţí pro diváky i sa-

motné účastníky je uţ poněkolikáté noční soutěţ 

v Benešově Hoře poslední červencový víkend. Ten-

tokrát se do „benešovky“ sjelo aţ neuvěřitelných 

téměř 50 týmů z Čech i Moravy všech věkových 

kategorií. Soutěţili nejmenší do 6 let (tzv. přípravka), 

mladší i starší. Našim dětem se dařilo úţasně, nebo-

jím se to říci. V kategorii mladší i starší získaly dvě 

2. místa. Lvíčata ze Ţihobec se stala nejúspěšnějším 

kolektivem. Mladší Lvíčata si vytvořila rekord 17.01 

s. a starší si zaběhla čas 14.15 s. Na soutěţ jsme do-

konce postavili 3 týmy (2 mladší a 1 starší, celkem 

tedy 21 dětí!). Odpoledne, večer a ráno byl tedy pěk-

ný mazec. Po příjezdu postavit stany, vybalit hasiči-

nu, rozdělit úkoly a vypsat sestavu, hlídat se navzá-

jem v davu příznivců a soutěţících. Našim sportov-

cům přijel fandit tak velký fanklub, ţe by se za něj 

nikdo nemusel stydět. Dokonce s námi vydrţel aţ do 

konce soutěţe, a to vyhlášení a ohňostroj byly aţ 

hodně po půlnoci - ve 02.15 hod! Moc všem děkuje-

me. 

 

Stany ještě pořádně nevyschly a uţ jsme je rozbalo-

vali podruhé. Tentokrát v Rohanově pod Javorníkem. 

Kempování a koupání k létu prostě patří. Čtyřdenní 

pobyt si hasičata pořádně uţila. Odjíţdělo se ve stře-

du 31. 7., řekněme po dešti. V letošním roce jsme 

s dětmi absolvovali bojovou hru (perfektní přípravu 

provedl starší tým s Pepou F.), výcvik nástřiku dţbe-

rovou stříkačkou (terčem se stal kaţdý, kdo byl 

v dosahu) a výlet do lanového centra na Zadov. 

Všechny děti měly odvahu se do lezení pustit. Ve-

doucí uţ jen sledovali, jak poslouchají instruktory, 

jak si mezi sebou vzájemně pomáhají a jak se respek-

tují (maminky by trnuly strachem, pak by uronily 

slzu a tatínkové by byli pyšní). Pravá zmrzlina 

z Opočna byla sladkou odměnou. Záţitkem však jistě 

bylo i společné stravování – od ranních rohlíků po 

vaření špaget, ochutnávky pizz a opékání buřtů. 

V neděli 3. 8. jsme se rozjeli k domovu, řekněme 

těsně před deštěm. Zdar 3. ročníku v příštím roce. 

 

 

Prázdniny jdou do závěru, my se vydáváme na další 

soupeření Šumavské hasičské ligy. V Dolanech (23. 

8.) se nám moc nedaří, nejsme na bedně. Ale našemu 

kamarádství to neuškodilo, snad jen nabudilo stále a 

stále trénovat. I smůla se nám trochu nalepila na pa-

ty, naše Terezka Smetanů se nám na tréninku zranila, 
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museli jsme přestavět celou sedmičku. Nahradila ji 

Zuzka Heřmanů a připravovala se důsledně. Do týmu 

se pak nově přihlásila aktivní sportovkyně Marcelka 

Dvořáků. V okrese Klatovy jsme nejrychlejší, na 

soutěţi dětské ligy v Rabí (30. 8.) jsme totiţ zvítězili 

v obou kategoriích.  

 

Předposlední soutěţ dětské ŠHL se konala dopoledne 

v Dřešíně, starší tým v blátivých podmínkách vybo-

joval 2. místo, mladší na bednu nedosáhli. Odpoledne 

jsme ještě stihli přejet na další soutěţ do Bohumilic, 

tam na krásném trávníku fotbalového hřiště naše 

Lvíčata vybojovala opět 1. místo, mladší skončili 

opět bramborově – čtvrtí.  Odjezd ze Ţihobec v 7.00 

hod. ráno a příjezd do Ţihobec ve 21.00 hod. večer. 

Je toho dost! 

V sobotu 20. 9. se starší soutěţní tým vydal aţ do 

Českého Krumlova, nejel si prohlédnout zámek a 

město, ale představit se na soutěţi v Třísově. Všichni 

si nás zapamatovali, neboť dvakrát dostat NP (ne-

platný pokus) s nejrychlejším časem (13.49 s.), to se 

málokomu povede. Jednou se nepodařilo zabrzdit 

před nástřikovou čárou kvůli kluzkému terénu, jed-

nou zase zalil „zadek předek“ tak rychle, aţ to 

s kaţdým zamávalo. 

A jdeme do závěru. Poslední soutěţ dětské ŠHL 27. 

9. – opět Dolany! Jsme dvakrát druzí, dvakrát máme 

rekord! Mladší čas 16.97 s., starší 13.35 s.! Zdeněk 

Martan, organizátor soutěţe a náš kamarád, zřejmě 

přišel na příčinu předcházejících neúspěchů. Jde o 

melouny. V Dolanech první týmy dostávají kromě 

pohárů i melouny, vţdy jsme ho chtěli, asi moc. Při 

poslední soutěţi se nerozdávaly, a tak jsme si odvezli 

medaile, poháry a plnou tašku dobrot. Pozor, z Dolan 

nejedeme domů, ale na celkové vyhlášení a diskotéku 

do Vacova. Ta se nedá popsat, ta se musí i 

s vyhlášením zaţít. Soutěţe, hranolky, coca-cola, 

zábava, všichni bez stresu a s úsměvem. 

 

Ročník 2014 jsme v dětské soutěţi ŠHL kategorii 

starší vybojovali krásné 2. místo. Jediným týmem 

v soutěţi, který nás dokázal porazit, byla Jáma. Byli 

jsme jí však zdatným soupeřem. Tréninkové hodiny 

snad nelze ani sečíst. Musíme být na tuto skvělou 

partu pyšní, svými časy se zařadila mezi TOP 10 

v celé České republice! Mladší Lvíčata celkové 

skončila na 6. místě. Velká gratulace! 

Vedoucí MH děkují všem, kteří se na úspěchu podí-

leli. Jmenovitě Zdendovi Harantovi, Radkovi Řezan-

kovi, Zuzce Heřmanové, Verunce Knapové, Marcel-

ce Dvořákové, Aničce Berkové, Terezce Smetanové 

a Matymu Chalupkovi. Tento tým končí jednu etapu, 

neboť prvních šest jmenovaných uţ nemůţe soutěţit 

v dětské kategorii. Nekončí však s hasičským spor-

tem, v roce 2015 se chtějí věnovat něčemu novému, 

děvčata vytvoří tým dorostenek v poţárním sportu a 

jistě budou chtít dobýt pěkná umístění v Plzeňském 

kraji, pak uţ jde o republikové umístění. Kluci za-

čnou trénovat s muţským druţstvem.  

V ŠHL však budeme pokračovat, dorůstají a nabírají 

sílu a získávají zkušenosti naši mladší a přicházejí 

další zájemci. Vţdyť o hasičatech v Ţihobcích uţ teď 

ví nejen na Klatovsku, ale i na Strakonicku, Pracha-

ticku a Českokrumlovsku. 

Závěrem musíme poděkovat za pomoc Radkovi 

Garreisovi a Martinovi Kašákovi, bez kterých by-

chom to organizačně nezvládli, a všem, kteří nám 

pomáhali se zajišťováním svozů dětí na jednotlivé 

akce bez finančního nároku, všem rodičům za per-

fektní komunikaci, podporu a spolupráci, také našim 

sponzorům. 
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Podzim Lvíčata stráví přípravou na sraz hry Plamen, 

aktivitami v tělocvičně a v klubovně, dorostenky 

zlepšováním fyzické přípravy a hasičské techniky. O 

tom ale uţ zase v dalším čísle. 

Více také na www.sdhzihobce.estranky.cz 

-L. Chalupková, J. Fiala- 

TJ Ţihobce 

Od posledního vydání Ţihobeckých listů jsme si jako 

všichni ostatní uţívali především letních dovolených 

a zaslouţených prázdnin. Ve srovnání s loňským 

létem jsme sluníčka moc neuţili, řečeno slovy klasi-

ka: „Tento způsob léta zdá se mi poněkud nešťast-

ným…“, přesto bylo naše hlavní úsilí zaměřeno pře-

devším na bezproblémový chod kempu v našem 

areálu a vytvoření podmínek, aby jeho návštěvníci 

byli maximálně spokojeni. O tom, ţe se nám to poda-

řilo, svědčí ohlasy jeho návštěvníků i to, ţe na sezó-

nu 2015 (červenec-srpen) máme ubytovací kapacitu 

kempu plně obsazenou. Bohuţel, nemůţeme ani zda-

leka vyhovět všem zájemcům. Nepříznivý vývoj 

letního počasí se „podepsal“ především na nízké 

návštěvnosti koupaliště, která nedosáhla ani 50% 

loňských čísel a pokud porovnáme náklady na pří-

pravu, údrţbu a provoz koupaliště, byl jeho provoz v 

letošním roce z ekonomického hlediska ztrátový. Ale 

to je úděl všech sezónních zařízení, která jsou závislá 

na počasí a je jedno, jestli se jedná o léto či zimu. 

Ve dnech 26.7. – 1.8.2014 proběhl v našem areálu jiţ 

II. ročník DĚTSKÉHO STANOVÉHO TÁBORA 

TJ ŢIHOBCE pro děti školního věku. Dík patří 

především organizátorkám a vedoucím tábora Míše 

Valešové, DiS. a Mgr.Kateřině Macové, které 

v rámci svých dovolených a bez nároku na odměnu 

připravily pro děti pestrý a zajímavý táborový pro-

gram plný zábavných aktivit, soutěţí, výletů i koupá-

ní. Děti si odnesly nejen zajímavé prázdninové záţit-

ky a různé dárky a odměny, ale poznaly i nové kama-

rády. Je jen škoda, ţe tábora se opět nezúčastnily 

ţádné děti z Ţihobec a okolí. Tak snad příště… 

Z našich dalších aktivit v uplynulém období je nutno 

zmínit především akce, které jsme organizovali 

v rámci Ţihobecké pouti 2014 … 

V sobotu 9.8.2014 se konal 1. ročník amatérského 

tenisového turnaje "O PUTOVNÍ TENISKY 

PANA PŘEDSEDY". Celkově vydařené akce se 

zúčastnilo nakonec pouze 5 účastníků, vesměs aktiv-

ních tenistů. Kvalitní zápasy se konaly za příznivého 

počasí a v pohodové atmosféře. Vítězem se stal na-

konec Tomáš Nachtigall, shodou okolností hlavní 

organizátor akce. Vítěz si odnesl hlavní putovní cenu 

- tenisky pana předsedy a krásný pohár. Poháry obdr-
ţeli i ostatní účastníci. 

Konečné pořadí: 

1. Tomáš Nachtigall 

2. Tomáš Holý 

3. Jan Sulan ml. 

4. Vendula Kripnerová 

5. Matouš Cipro 

Sobotní předpouťový večer jsme zakonči-

li POUŤOVOU ZÁBAVOU, jejíţ příprava a orga-

nizace v letošním roce připadla naší TJ. Akce 

se konala v našem areálu a nutno podotknout, ţe to 

byla správná volba. Netradiční a zajímavé prostředí, 

vkusná výzdoba, výborná ţivá muzika, kvalitní a 

bohaté občerstvení a celkově příjemné počasí podtrh-

lo celkově povedenou akci. Více jak 50 návštěvníků 

se výborně bavilo a akci si pochvalovalo. Dle ohlasů 

to jistě není poslední podobná akce v areálu. Škoda, 

ţe o tradiční akci ani v tomto případě neprojevilo 

zájem více zejména místních lidí, pro které byla akce 
především určena. 

O pouťové neděli 10.8. se na našem hřišti konal tra-

diční POUŤOVÝ FOTBAL, který však byl netra-

diční svoji kvalitou. Utkali se totiţ bývalí dorostenci 

TJ DRUŢSTEVNÍK Ţihobce (trenéři Peleška a Kuk-

recht) a Stará garda TJ Ţihobce (trenér Fecko). Utká-

ní plné zvratů bylo nejen zajímavou podívanou pro 

diváky, ale i povedenou akcí pro hráče, kteří se po 

letech opět sešli společně na hřišti. Rovněţ tato akce 

se povedla na výbornou. Poděkování patří především 

všem bývalým hráčům, kteří přijali pozvání a po-
mohli tak akci uskutečnit.  

V září jsme ještě uskutečnili dvě akce. Na rozloučení 

s letní sezónou jsme 6.9. připravili pod pergolou na 

koupališti TANEČNÍ ZÁBAVU a 13.9. se v našem 

areálu uskutečnil start ZÁVODU V TRIATLONU, 

kdy závodníci museli zvládnout 10x bazén (500 m) a 

pokračovali dále na kolech do Horaţďovic, kde ab-

http://sdhzihobce.estranky.cz/
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solvovali i poslední disciplinu – dálkový běh. Tento 

závod byl organizován triatlonisty z Horaţďovic a 

naše TJ pomohla jednak poskytnutím našeho areálu, 

ale i aktivní pomocí při zajištění rozhodčích plavecké 
části závodu. 

 

FOTBAL 

Ve sportovní činnosti musíme připomenout, ţe naši 

fotbalisté zahájili soutěţní ročník 2014/2015 III. třídy 

OFS Klatovy. V kádru našeho týmu došlo před sezó-

nou k několika změnám, a to jak v odchodech, tak i 

v příchodech hráčů. Pozitivní změnou je zvýšená 

účast hráčů na pravidelných trénincích, zavedení 

sazebníku pokut pro zvýšení „motivace“ hráčů a to, 

ţe se podařilo více zapojit hráče do ţivota klubu tím, 

ţe sami hráči si aktivně rozdělili sluţby na přípravu 

hřiště před kaţdým domácím zápasem. Bohuţel 

vstup do soutěţní sezóny se nám však zatím moc 

nevydařil. Naše hra zatím rozhodně neodpovídá do-

savadnímu postavení našeho týmu v tabulce soutěţe. 

Katastrofální je především koncovka, kdy nedoká-

ţeme proměnit ani vyloţené gólové šance, tomu od-

povídá i naše postavení v tabulce. Zatímco v tabulce 

domácích utkání se drţíme v lepší polovině tabulky, 

v tabulce utkání na hřišti soupeřů jsme úplně na kon-

ci tabulky. Navíc jsme dosud na hřišti soupeřů (k 

24.9. po 7 odehraných kolech) nevstřelili ani jednu 

branku. Věříme, ţe se situace změní a tým se vrátí na 

místa, která odpovídají jeho schopnostem, tedy do 1. 

poloviny tabulky. 

 

Tabulka k 22.9.2014: 

    z v r   p skore body (±) 

1. TJ Start Dešenice 7 4 3 2 0 25 : 13 17 (3) 

2. 
TJ Sokol Týnec u 
Klatov o.s. 

7 4 3 1 0 29 : 14 16 (6) 

3. TJ Kašperské Hory 7 4 2 1 1 19 : 19 15 (2) 

4. TJ Sokol Hartmanice 7 4 2   1 17 : 10 14 (5) 

5. TJ ARBO Velhartice 6 4 1   1 10 : 6 13 (7) 

6. TJ Bezděkov 6 2 3 3 1 16 : 12 12 (3) 

7. 
FJ SRK Železná Ruda 
o.s. 

6 2 3 3 1 22 : 21 12 
(-
3) 

8. 
TJ Tatran Velké 
Hydčice 

6 2 2   2 11 : 10 8 
(-
1) 

9. FK Budětice 2012 7 2 1 1 4 13 : 18 8 
(-
2) 

10. FC Švihov 7 2 1   4 20 : 21 7 
(-
5) 

11. FK Svéradice B 7 2 0   5 13 : 15 6 
(-
6) 

12. TJ Žihobce 7 2 0   5 4 : 17 6 
(-
6) 

13. TJ Sokol Zavlekov 7 0 4 1 3 11 : 15 5 
(-
5) 

14. TJ Milčice 7 0 1 1 6 12 : 31 2 
(-

11) 

Dosavadní výsledky a plán utkání do konce pod-

zimní sezóny: 

SO 9.8. 
 

TJ Žihobce - 
TJ START 
DEŠENICE 

0 : 4 

SO 16.8. 
 

TJ Tatran Velké 
Hydčice 

- TJ Žihobce 
2 : 0 

SO 23.8. 
 

TJ Žihobce - TJ Sokol Zavlekov 1 : 0 

NE 31.8. 
 

TJ Bezděkov - TJ Žihobce 4 : 0 

SO 6.9. 
 

TJ Žihobce - FK Svéradice B 3 : 1 

SO 13.9. 
 

TJ Sokol Týnec u 

Klatov o.s. 
- TJ Žihobce 

3 : 0 

SO 20.9. 
 

TJ Žihobce - FC Švihov 0 : 3 

NE 28.9. 15:00 TJ Žihobce - 
FJ SRK Ţelezná 

Ruda o.s. 

 

SO 4.10. 16:00 TJ Žihobce - TJ Kašperské Hory  

SO 11.10. 14:00 TJ Sokol Hartmanice - TJ Žihobce  

SO 18.10. 15:30 TJ Žihobce - TJ ARBO Velhartice  

NE 26.10. 14:30 TJ Milčice - TJ Žihobce  

SO 1.11. 14:00 TJ Žihobce - FK Budětice 2012  

 

Poznámka po čarou… 

Závěrem si neodpustím pár poznámek.  

Kaţdý, kdo chce, si snadno zjistí, ţe TJ Ţihobce je z pohledu 

počtu sportovních, kulturních a společenských akcí pro obyvatele 

obce Ţihobce i širokou veřejnost, či akcí pro děti, nejaktivnějším 

zájmovým spolkem v obci. Spravujeme a provozujeme sportovní 

areál, z části v našem vlastnictví, z části na pronajatých pozem-

cích od Obce Ţihobce, který je chloubou a jednou z dominant 

celé obce. Areál je známý v širokém i vzdáleném okolí a všichni 

jeho návštěvníci z řad sportovních kolektivů, rekreantů či náhod-

ných návštěvníků i návštěvníků našich akcí nešetří chválou, 

obdivem aţ „závistí“, zejména ve smyslu „ jak Obec pečuje o 

tento areál a jakou máme výhodu, že máme tak starostlivé zastu-

pitelstvo, které myslí na své obyvatele a podporuje takové aktivi-

ty“. Kdyby věděli jaká je skutečnost … Vše je dílem pouze 

dobrovolné činnosti a aktivity části členů naší TJ. Všichni členo-

vé TJ, kteří se na správě a provozu areálu a na přípravě a organi-

zaci všech akcí TJ podílejí, to dělají zdarma a ve svém volném 

čase. Kaţdému, kdo ví, co takováto práce obnáší, je zřejmé, ţe 

bez nadšení a zápalu pro věc by nebylo moţné dlouhodobě tako-

vou úroveň udrţet. Veškeré finanční prostředky, které získáme 

z provozu areálu, zejména z kempu, jdou z naprosté většiny do 

oprav, údrţby a provozu areálu, případně do nových investic v 

areálu, menší část na zajištění sportovní činnosti TJ. Náklady na 

provoz areálu s ohledem na jeho velikost a vybavení nejsou 

malé, zvláště uváţíme-li, ţe výdělečný je pouze kemp (za před-

pokladu jeho dostatečné obsazenosti). Výdělečnost koupaliště je 

zcela závislá od počasí a zpravidla je ztrátová (a to nepočítáme 

případné investice do kaţdoročních nutných oprav bazénu před 

sezónou). Zcela ztrátové (nevýdělečné) je např. dětské hřiště, 

které je hojně navštěvováno a slouţí široké veřejnosti a jehoţ 

provoz nás stojí kaţdoročně nemalé prostředky. Areál ovšem 

neslouţí pouze jako prostředek k ekonomické činnosti TJ, ale 

zdarma ho vyuţívají zejména SDH v obci pro své tréninky či 

soutěţe a např. děti ze ZŠ a MŠ v Ţihobcích pro své aktivity.  
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I s ohledem na výše uvedené skutečnosti mě zcela zaráţí dlouho-

dobý přístup vedení obce k naší TJ, který vyvrcholil v posledních 

týdnech a měsících. Naše TJ nemá ţádnou podporu ze strany 

obce (viz další odstavec). Jediné, co lze za podporu povaţovat, je 

to, ţe máme s obcí dosud platnou nájemní smlouvu na pozemky 

v areálu (pozemky nad hřištěm, vč. víceúčelové betonové nádrţe 

– koupaliště a tenisových kurtů), které nám jsou pronajímány za 

symbolické nájemné 1 Kč/rok s tím, ţe my na vlastní náklady 

provádíme údrţbu a drobné opravy těchto pozemků. Obec navíc 

dle smlouvy o dílo zajišťuje sečení těchto pozemků. Budovy na 

těchto pozemcích (sociálky, WC, chatky), vč. dětského hřiště, 

jsou v našem vlastnictví. Myslím, ţe takovýto stav, kdy pozemky 

s jednoznačným určením vyuţití pro sport a rekreaci jsou za 

podobných podmínek pronajaty tělovýchovné organizaci, je 

zcela běţným a standardním postupem a dost dobře si neumím 

představit, ţe by to bylo jinak. Navíc, kdyţ kaţdoročně investu-

jeme poměrně značné prostředky do oprav, údrţby a zhodnocení 

tohoto majetku, byť ho máme pouze v pronájmu. V letošním roce 

jsme z důvodů havarijního stavu koupaliště, abychom zachránili 

sezónu, poţádali Obec o pomoc při jeho opravě, jelikoţ běţná 

údrţba jiţ nestačila. Přestoţe se nejedná o náš majetek, byli jsme 

srozuměni s tím, ţe se finančně budeme podílet na rozsáhlejší 

opravě, zejména nákupu potřebného materiálu a obec zajistí 

svými silami realizaci. V rozporu s platnou nájemní smlouvou a 

vzájemnou dohodou jsme byli překvapeni, kdyţ nám vedení obce 

vystavilo fakturu nejen na veškerý materiál, ale i veškeré práce. 

Z tohoto postupu obce vůči nám jsme byli aţ frustrováni. Po 

náročných jednáních a vzájemném vyjasnění si stanovisek vedení 

obce nakonec ustoupilo ze svého poţadavku a zůstalo u původ-

ního ujednání. Vzápětí však, dle mého názoru jako „odveta“, 

jelikoţ k tomu došlo 2 dny po našem jednání, nám rada obce 

vypověděla nájemní smlouvu na výše uvedené pozemky (smlou-

va z 28.12.2012) s účinností k 31.12.2014 (výpovědní lhůta 12 

měsíců – ukončení nájmu k 31.12.2015). Nevím, jak si obec 

představuje další postup. Chce s námi uzavřít novou nájemní 

smlouvu za komerční nájemné? Dost těţko představitelná věc a 

naprosto bezprecedentní přístup „zavánějící vydíráním“, kdy se 

chybějící prostředky v obecním rozpočtu snaţí získat jakýmikoli 

prostředky. Nebo snaha pozemky areálu nabídnout jinému ná-

jemci neţ TJ, coţ je vůbec nepředstavitelná věc jak z etického, 

tak i praktického důvodu (stavby jako sociálky, WC a chatky 

jsou ve vlastnictví TJ, inţenýrské sítě, zajištění přístupů 

k majetku TJ atp.). Všichni víme, ţe areál, vzhledem ke svému 

účelu vyuţití a rozloţení má cenu pouze jako celek. 

Je dle mého názoru hodně smutné, ţe výše uvedené aktivity 

našich členů (občanů obce) a přínos TJ pro sportovní, kulturní a 

zájmovou činnost v obci, jakoţ i prezentaci obce navenek, nema-

jí ţádnou oporu ani podporu ze strany samotné Obce Ţihobce. To 

je v naprostém rozporu s tím, jak je neznalou veřejností podpora 

obce vůči tělovýchově v obci vnímána. Naše TJ není Obcí Ţi-

hobce nijak podporována, a to ani finančně, ani materiálně, ani 

morálně. Od Obce nedostáváme ţádné finanční prostředky na 

činnost (podpora sportu), nemáme ţádnou materiální podporu 

(veškeré práce a materiál od obce v areálu jsou nám fakturovány, 

vč. sečení hřiště 395 Kč/hod.), nemáme ani podporu morální (o 

akce naší TJ nikdo z vedení obce nemá zájem a ţádné akce ani 

nenavštěvuje, na rozdíl od akcí některých jiných spolků). Jsem 

přesvědčen, ţe jsme naprostou raritou v blízkém i širokém okolí, 

a to i z celostátního hlediska, kdy na vesnici není obcí aktivita 

tělovýchovné jednoty nijak podporována. V naprosté většině obcí 

menších, srovnatelných i podstatně větších je situace zcela odliš-

ná a podpora spolkového ţivota v obci je jednou z jejich stěţej-

ních oblastí. Není pro nikoho těţké si tato fakta ověřit, stačí se 

poptat kdekoli! Kvalita ţivota na vesnici se neměří počtem mu-

zeí, galerií, koncertů váţné hudby, počtem výletníků za památ-

kami v obci atp., ale jak se cítí sami občané obce a jak se jim 

v obci ţije, jak jsou spokojeni s infrastrukturou, dostupností a 

kvalitou sluţeb, dopravní obsluţností, moţnostmi kulturního, 

společenského, sportovního vyţití, tedy moţností spolkového 

ţivota (sportovci, hasiči, ochotníci, myslivci). Spolky by měly 

spolu také spolupracovat bez ohledu na místo (Ţihobce, Bilenice, 

Rozsedly, Kadešice, Šimanov) a koordinovat svoji činnost a 

vzájemně se doplňovat a pomáhat si - většina z nás je také členy 

více spolků najednou. Spolkový ţivot na vesnici by se měl dle 

mého názoru podporovat plošně a u všech spolků stejně, právě 

s ohledem na jejich přínos pro kvalitu ţivota na vesnici. A to 

v naší obci jednoznačně chybí.  

Výše zmiňovaný problém je jednou z věcí, kterou by se mělo 

rozhodně zabývat i nově zvolené zastupitelstvo v dalším voleb-

ním období. 

Veškeré informace o připravovaných či uskutečněných aktivitách 

naší TJ Ţihobce najdete také na našich webových stránkách 

http://tj.zihobce.eu . 

-JUDr. Jiří Maco- 

 

 Kulturní centrum Finska  

 

Neboli Stella Polaris (Polární hvězda), ojedinělý 

projekt, který mohl vzniknout díky shodě náhod. 

V roce 2005 si v Ţihobcích koupil rekreační chalupu 

pan Ari Sepälla s manţelkou. Seznámili a spřátelili 

se s manţeli Froulíkovými a díky pozitivnímu přístu-

pu Obce a vedení ZKD Sušice mohla malá galerie 

severského umění vzniknout.  
 

 
Autor: Jan Kavale 

 

Vyuţily se léta prázdné prostory bývalé prodejny 

masny a textilu a s obrovským nasazením Sepälo-

vých a Froulíkových byly 19. července slavnostně a 

http://tj.zihobce.eu/
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za přítomnosti mnoha návštěvníků otevřeny. Zaháje-

ní provozu se účastnil např. honorární konzul Pavel 

Kutálek, bývalý honorární konzul pan Kari Senius 

nebo známá animátorka dětských filmů finského 

původu paní Katarina Lillquist. Vstupné do galerie je 

dobrovolné a můţete se těšit na velkoformátové fo-

tografie finské přírody nebo akvarely Pekka 

Vehviläinena. O návštěvu můţete poţádat v muzeu 

LS nebo v galerii Netopýr. 
 

GALERIE NETOPÝR 
 

V galerii manţelů Froulíkových jste mohli během 

léta navštívit poutavou výstavu Les a jeho fauna a 

flóra v malířském umění 19. a 20. století. Výstava 

potrvá aţ do 30. června 2015. 

 

 Nad kronikou obce  

 

100 let od vypuknutí 1. světové války 

1914 - 2014     
 

Doslov: 

Po Velké válce se ţivot pomalu začal vracet do zaje-

tých kolejí, i kdyţ poměry uţ nikdy nebyly takové, 

jako před ní. 
 

První obecní volby se uskutečnily v roce 1919. Ob-

čané se dělili na dvě strany, Republikánskou a Malo-

rolnickou. Republikánská strana získala 79 hlasů a 

malorolnická 322. Starostou obce byl zvolen Franti-

šek Vaněk (ze strany Malorolníků). 
 

V tomto roce stoupla drahota tak vysoko, jako nikdy 

předtím. Papírových peněz bylo dosti, a proto se také 

hodně utrácelo. Peníze neměly téměř ţádnou cenu. 

V roce 1920 se situace ještě více vyhrotila. Lidé uţ si 

zvykli na tak vysoké ceny, ţe 1 Koruna neměla vů-

bec ţádnou cenu. Jaká drahota toho času byla, lze 

uvést na jednom z příkladů. František Kojzar ze Ţi-

hobec si koupil koně za 25 000K  a o rok později ho 

prodal jen za 5 600K. 
 

V letech po válce, přesně roku 1921 také Obec kou-

pila ţihobecký zámek za cenu 500 000K. Mezitím 

bylo projektováno, ţe ze zámeckých stájí budou zří-

zeny byty. Zámek měl být zrestaurován tak, aby vy-

hovoval školním předpisům. Toho roku, při sčítání 

obyvatel měly Ţihobce 601 obyvatel. 
 

Aţ s rokem 1922 začaly ceny klesat a peněz ubývalo. 

Téměř čtyři roky po válce se události posledních let 

stávaly uţ jen pouhou vzpomínkou a všichni věřili, 

ţe tak hrozný konflikt uţ je nikdy nemůţe potkat… 

 
Zdroj: http://aukro.cz/28-sumava-zihobce-cca-1925-

i4628985926.html?source=mlt 

 
 
 Jubilanti  
Často se ptáte, proč do této rubriky nezařadíme věk jubilantů, je 

to jednoduché – tyto údaje se nesmějí bez souhlasu uvádět. Mezi 

jubilanty, kterým obec zasílá přání, patří lidé ve věku 60 let, 65 

let, 70 let, 75 let a 80 a více let.  

 

říjen 2014 

Roţánková Marie Ţihobce 

Jiříková Bohumila Bílenice 

Blaţková Marie  Kadešice 

Nový František  Kadešice 

Šimáčková Boţena Rozsedly 

Polydorová Jana Kadešice 

 

listopad 2014 

Vindiš Stanislav Šimanov 

Niebauer Karel  Šimanov 

Zábranský Miloslav Bílenice 

Pešková Anna  Ţihobce 

Míčka Jaroslav  Ţihobce 

Vaněk Jaroslav  Rozsedly 

Kalná Marie  Bílenice 

Niebauerová Vlasta Rozsedly 

Dobrý Karel  Rozsedly 

 

prosinec 2014 

Dubová Milada  Kadešice 

Zábranská Emilie Bílenice 

 

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme! 
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 Zveme Vás na akce  

 

 

Výstavy v muzeu Lamberská stezka do konce 

roku 2014: 

do 26.11. Fotografická výstava hub Václava Burleho  

do 30.10 Výstava obrazů a kreseb Miloslava Čela-

kovského 

od 1.11. Výstava fotografií šumavské přírody 

od 28.11. Výstava betlémů vyřezávaných z lipového 

dřeva a mechanických betlémů. 

 

 

Přednášky v muzeu LS: 

16.10. František Šesták: Na kole po Route 66 

11.11. Beseda s fotografem Vladislavem Hoškem 

4.12. Tomáš Cihlář: O pošumavském sirkařství 

 

 

8. – 9.11. Víkendové tvoření v muzeu LS 

sobota 8.11. 10.00 – 17.00 

neděle 9.11. 10.00 – 16.00 

 

 

29.11. Rozsvícení vánočního stromu v Ţihobcích 

se Lvíčaty  

17.15 Rozsvícení stromu, společné zpívání 

18.00 koncert v kostele Proměnění Páně (harfa, 

akordeon, kytara) 

 

 

6.12. Výlet: adventní Salzburg a jezero Wolfgan-

gsee 

Příjem přihlášek do 25.11.2014. 

Cena: 890,-Kč (cena zahrnuje: dopravu, průvodce, 

místního průvodce v Salzburgu; cena nezahrnuje: 

pojištění a vstupy). 

 

 

7.12. Fibichova mše v kostele Proměnění Páně  

25.12. Tradiční vánoční koncert dětí. 
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